
 

 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen, want ook in de maanden juli en 
augustus was de CDA-fractie aan het werk voor onze gemeente. Zo 
kregen we een meerderheid voor een amendement over de ozb-reserve 
en stelden we schriftelijke vragen over de Wilfred Stillweg. In deze 
nieuwsbrief blikken we hierop terug.  

 

CDA dient samen met VVD en GemeenteBelangen voorstel in 
voor ozb-reserve 

Op donderdag 27 juni werd de 
Kadernota besproken in de 
Hoogeveense raad. Met de Kadernota 
worden de kaders vastgesteld voor de 
begroting van het volgende jaar, waarbij 
politieke partijen voorstellen kunnen 
doen voor de begroting. Een van onze 
voorstellen was het invoeren van een 
ozb-reserve – een amendement samen 
met GemeenteBelangen en VVD tijdens 
de raadsvergadering van 11 juli.  

Fractievoorzitter Bert Otten licht toe: “In 
de afgelopen jaren is de ozb flink verhoogd, terwijl onze gemeente sinds 
2021 telkens geld overhoudt. De algemene reserves zijn hierdoor sneller 
gestegen dan verwacht. Het CDA staat voor lage lokale lasten en vindt het 
onwenselijk om de rekening bij inwoners neer te leggen, wanneer de 
inkomsten uit de ozb niet uitgegeven worden en nu onbedoeld doorvloeien 
naar de algemene reserves. Daarom hebben we het initiatief genomen voor 
het invoeren van een ozb-reserve.” 

Otten vervolgt: “Deze ozb-reserve wordt jaarlijks gevoed met een deel van 
het jaarrekeningsresultaat, waarmee een korting wordt gegeven op de ozb-
aanslag in het opeenvolgende jaar. Zo wordt ozb-heffing die niet is 
uitgegeven of geen bestemming heeft, weer teruggegeven aan de 
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inwoners. Ik ben blij dat de meerderheid van de raad zich hierin kon vinden. 
Lage lokale lasten blijft voor ons een prioriteit.” 

Het voorstel werd met 18 stemmen voor (CDA, VVD, GB, SGP en FvD) en 12 
stemmen tegen (PvdA, CU, SP, GL en D66) aangenomen.  

 

CDA krijgt onvoldoende steun voor de moties over 
wegonderhoud 

Aaf-Tineke Bisschop heeft tijdens de 
raadsvergadering van 11 juli bij de 
Kadernota twee moties ingediend 
om het wegonderhoud in de 
gemeente te verbeteren. Bisschop 
kreeg signalen dat het wegdek op 
zowel de Schutstraat als op de 
Leeuweriklaan in slechte staat 
verkeert, tot ongemak van 
automobilisten. Het was voor 
Bisschop reden om twee moties 
erover in te dienen, helaas zonder 
succes. 

Aaf-Tineke Bisschop licht toe: “Het CDA maakt samen met onze inwoners 
veel werk van verkeersveiligheid. We staan voor goed onderhoud van wegen 
en fietspaden, oftewel wat goed is, moet ook goed blijven. Helaas zien we 
op meerdere plekken in onze gemeente natuurlijke snelheidsbeperkingen 
ontstaan met gaten in de wegen, waaronder op het traject tussen Het Kruis 
en de rotonde Schutstraat-Zuiderweg-Van Limburg van Stierumstraat en 
op de Leeuweriklaan. Daarom heb ik moties ingediend om beide trajecten 
prioriteit te geven in het wegenonderhoudsprogramma van 2025.” 

De moties konden helaas niet op steun rekenen van de raad. De motie 
Schutstraat werd met 9 stemmen voor (CDA, SGP, FvD en D66) en 21 
stemmen tegen verworpen evenals de motie Leeuweriklaan met 8 
stemmen voor (CDA, SGP en FvD) en 22 tegen.  

 

 

 

 

 



CDA stelt schriftelijke vragen over proces rondom zonnepark 
Wilfred Stillweg 

Klaas Kroezen en Femke Koekoek 
hebben schriftelijke vragen gesteld 
over het proces rondom de aanleg 
van een zonnepark aan de Wilfred 
Stillweg in Hollandscheveld. 
Aanleiding hiervoor is een nieuwe 
weigering van een vergunning, 
nadat een eerder weigeringsbesluit 
door de bestuursrechter was 
vernietigd. Het CDA vindt dat de 
gang van zaken niet op een 
bestuurlijk verantwoordelijke 
manier gebeurt en stelt daarom 
schriftelijke vragen. 

Klaas Kroezen vertelt: “De gevolgde procedure heeft niets te maken met 
behoorlijk bestuur. Bij de oorspronkelijke aanvraag voor het zonnepark 
baseerde de initiatiefnemer zich op het eerste afwegingskader zonne-
energie. Enkele jaren later worden de regels gewijzigd en wil het college 
deze nieuwe regels toepassen op het plan. Dit kun je de aanvrager echter 
niet voor de voeten werpen. Die beoordeling moet gebeuren met criteria die 
toen golden.” 

Femke Koekoek vervolgt: “Daar komt bij dat deze opstelling van het college 
negatief kan uitpakken voor het ondernemersklimaat in onze gemeente. 
Langdurige processen, hoge eisen, veranderende spelregels en 
onvoorspelbare besluitvorming kunnen ondernemers en initiatiefnemers 
doen afschrikken. Dat vinden wij in combinatie met onbehoorlijk bestuur 
onwenselijk en daarom hebben we schriftelijke vragen hierover gesteld aan 
het college.” 

Kroezen en Koekoek vragen het college of het van mening is dat onze 
gemeente zich op een bestuurlijk verantwoordelijk manier opstelt in dit 
dossier. Daarnaast vragen Kroezen en Koekoek hoe het college gaat 
voorkomen dat dossiers als deze er uiteindelijk toe zullen leiden dat 
ondernemers en andere initiatiefnemers onze gemeente gaan vermijden.  

  

 

 

 

 



CDA dient voorstel over mensenhandel mede in 

Tijdens de raadsvergadering van 11 juli heeft raadslid Haaije Feenstra-Paas 
een amendement van de ChristenUnie over mensenhandel in de Kadernota 
mede-ingediend. Mensenhandel verkreeg in de eerste versie van de 
Kadernota geen aandacht, terwijl het ook afspeelt in Hoogeveen en een rol 
speelt bij ondermijning. Voor het CDA was het reden om het voorstel mede 
in te dienen.  

Haaije Feenstra-Paas licht toe: “Mensenhandel vindt overal plaats, ook in 
Hoogeveen. We moeten daar niet naïef over zijn. Het is daarom goed om  
mensenhandel een plek te geven in de Kadernota. In het voorstel wordt 
gevraagd aan het college om met een plan van aanpak te komen om 
uitbuiting van personen te voorkomen, tijdig te signaleren en te stoppen. 
Ook het onderwerp ondermijning wordt hierbij betrokken met een 
verkennend onderzoek naar mensenhandel.” 

Het voorstel werd met 21 stemmen voor (CDA, PvdA, CU, SP, FvD, SGP, D66 
en GL) en 9 stemmen tegen (GB en VVD) aangenomen. 

 

CDA is mede-indiener van amendement ‘Groene 
Schoolpleinen’ 

Raadslid Annette Jansen heeft tijdens de raadsvergadering van 11 juli een 
voorstel over groene schoolpleinen bij de Kadernota mede-ingediend. Veel 
basisscholen willen de komende jaren hun schoolpleinen gaan vergroenen, 
wat het college wil ondersteunen met een budget van 30.000 euro voor één 
schoolplein. Het CDA wil dat meer scholen gebruik kunnen maken van deze 
subsidie en dient daarom het amendement van D66 mede in.  

Annette Jansen vertelt: “In de oorspronkelijke Kadernota was het college 
voornemens om de vergroening van schoolpleinen te ondersteunen met 
een subsidie van 30.000 euro voor één schoolplein. In onze gemeente zijn er 
echter meer dan dertig basisscholen, die veel belangstelling hebben voor 
het vergroenen van hun schoolplein. Aangezien basisscholen ook niet meer 
gebruik kunnen maken van een eerdere provinciale subsidie, wil het CDA 
dat de gemeente dit extra gaat ondersteunen.” 

In het voorstel wordt het budget van 30.000 euro per jaar voor één 
schoolplein verhoogd naar 60.000 euro per jaar voor drie schoolpleinen. Het 
voorstel werd aangenomen met 18 stemmen voor (CDA, D66, GL, PvdA, SP, 
CU en SGP) en 12 stemmen tegen (GB, VVD, FvD).  

 

 



 

 


